
 
 

 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  22 

дванадцятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 04 травня 2023 року  м. Кропивницький 

  

Під час засідання здійснювалась онлайн трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою електронної 

системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На дванадцяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 27 депутатів. Відсутні 16. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Секретар міської ради нагадав, що в Україні вже понад рік триває війна. 

Сплюндрована українська земля, постійно відбуваються атаки на українські 

міста, руйнуються міста і села, вбито тисячі безневинних людей, понівечено 

мільйони людських доль, страждають діти, щодня на фронті гинуть воїни.  

Відзначив, що Кіровоградська область та місто Кропивницький зазнали 

значних людських втрат на фронті, однак завдяки українським захисникам та 

захисницям країні-агресору не вдасться поставити на коліна Україну.  

Висловив безмежну вдячність полеглим воїнам, співчуття рідним та 

близьким тих, хто стали жертвами російсько-української війни.  

Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять всіх загиблих 

українців. 
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Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі дванадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу; 

Ізотов В.А. – керівник Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області. 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на місці.  
 

Шановні колеги! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. Чи є бажаючі виступити? 
 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

поінформувала про продовження ініціативи, започаткованої депутатською 

групою ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”, на 

кожному сесійному засіданні приділяти увагу тій чи іншій суспільно значущій 

проблемі.  

Відзначила, що у 2012 році Організація Об’єднаних Націй проголосила  

04 травня Міжнародним днем боротьби з булінгом, тому депутати і 

депутатки висловили свою позицію, додавши до одягу рожеві, сині, фіолетові 

кольори з метою привернути увагу до цієї реальної біди, з якою стикаються 

як підлітки, так і дорослі люди.  

Перелічила різновиди булінгу. Підкреслила, що боротьба з булінгом має 

глобальний характер. Поінформувала, що в Україні функціонує Національна 

телефонна гаряча лінія з питань протидії булінгу (за номером 116 000). 

Постраждалі можуть звернутися за допомогою до Національної поліції 

України за номером 102. 

Підсумувала, що найкраще виховання дітей – це власний приклад 

дорослих. Закликала присутніх шанувати та поважати одне одного заради 

життя без булінгу для майбутніх поколінь. 

Подякувала кожному і кожній, хто долучився до цієї акції. 
 

Зарічна А.А., депутатка міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), проанонсувала, що  

05 травня 2023 року відбудеться регіональна конференція на тему: 

‟Безбар’єрна Україна”, в межах якої буде презентований Довідник з 

безбар’єрності – гід з толерантної комунікації та взаємодії з різними людьми, 
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створений за ініціативи першої леді України Олени Зеленської у співпраці з 

громадськими організаціями, правозахисниками, психологами, батьками, що 

виховують дітей з інвалідністю, українськими та міжнародними експертами. 

Перелічила існуючі види бар’єрів: фізичні, які є для громадян архітектурно 

недоступними, інформаційні, цифрові, суспільні, громадянські, освітні, 

економічні. Пояснила наслідки, пов’язані з існуванням бар’єрів. Поінформувала 

про створення Альбому безбар’єрних рішень – першого в Україні посібника для 

архітекторів та проєктувальників, міських голів та держслужбовців, 

урбаністів, активістів, представників ОСББ, всіх, хто може створити 

безбар’єрний простір там, де живе чи працює. 

Відзначила, що розвиток безбар’єрності – це продовження курсу на 

євроінтеграцію. 

Запросила всіх зацікавлених взяти участь у конференції (приміщення 

ЦНАПу, конференц-зала, початок о 10.00). 
 

Колюка О.С. зачитав повідомлення від депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості” (додається) 

щодо змін у керівному складі, а саме обрання до складу співголів групи 

депутатки Катерини Шамардіної. 

 

Нагадав про алгоритм дій у разі повітряної тривоги.  
 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання (дванадцяте засідання). 

Він складається з 40 загальних та 66 земельних питань. 

Вчора, на погоджувальній раді секретаря міської ради з керівниками 

депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій за результатами 

розгляду постійними комісіями було вирішено винести на розгляд сесії ще 

одне додаткове питання: 

‟Про звернення депутатів Кропивницької міської ради восьмого 

скликання до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, народних 

депутатів України”. 

Матеріали вам роздано на початку засідання. 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії, 

який складається з 40 загальних та 66 земельних питань, взяти за основу. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 
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Хто за те, щоб включити до проєкту порядку денного додаткове питання, 

запропоноване на погоджувальній раді, ‒ ‟Про звернення депутатів 

Кропивницької міської ради восьмого скликання до Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, народних депутатів України”, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Пропоную включити додаткове питання до порядку денного дев’ятої сесії 

та затвердити в цілому. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1520 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати! 

Пропоную додаткове питання – ‟Про звернення депутатів Кропивницької 

міської ради восьмого скликання до Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України, народних депутатів України”, розглянути другим. Хто за 

цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 
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Якщо у депутатів є запити, прошу їх оголосити. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), оголосила 

депутатський запит (додається) щодо забезпечення нормального 

температурного режиму та ремонту найпростішого укриття в 

загальноосвітній школі ІІ-ІІІ ступенів № 10, смт Нове. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті депутатського запиту? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

Валентини Яремчук. Прошу визначитись і проголосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1521 “Про депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради В.Яремчук” (додається). 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), оголошуючи 

наступний депутатський запит продемонструвала фото, на якому поряд із 

входом до Свято-Єлисаветинського чоловічого монастиря Української 

Православної Церкви (московського патріархату) розташована тимчасова 

архітектурна споруда – ‟Рибна лавка”, що виглядає дуже неестетично.  

Пояснила, що земельна ділянка, на якій розташована зазначена споруда, 

перебуває у постійному користуванні монастиря. На встановлення споруди 

відсутні будь-які дозвільні документи.   

Депутатка у своєму запиті порушила проблемні питання, пов’язані із 

зовнішнім виглядом вулиць та перспективою архітектурного розвитку міста. 

Пов’язала наявність зазначених проблем з відсутністю головного 

архітектора у місті, а також з неефективною організацією роботи 

управління в цілому тимчасово виконуючою обов’язки начальника управління. 

Озвучила проблемні питання, пов’язані із встановленням тимчасових 

архітектурних споруд, погодженням місць розміщення реклами, 

впорядкуванням вивісок, розглядом заяв на отримання містобудівних мов та 

обмежень. 

Підсумувала, що місто Кропивницький не будується, не розвивається, 

відсутні сучасні громадські простори, урбаністичні рішення. 
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Запропонувала: 

1. Вжити заходів щодо антикризового управління. Розробити та 

здійснити реструктуризацію управління містобудування та архітектури 

міської ради з метою підвищення ефективності його роботи. 

2. Активізувати роботу комісій та комітетів, підпорядкованих 

управлінню. 

3. Активізувати роботу щодо найшвидшої розробки та подання на 

розгляд міської ради Порядку щодо впорядкування вивісок та зовнішньої 

реклами у місті. 

4. Організувати процес надання консультацій юридичним і фізичним 

особам консультацій з питань, що належать до компетенції управління, та 

якісних адміністративних послуг у сферах архітектури, містобудування, 

охорони культурної спадщини тощо. 

5. Провести аудит діяльності та роботи управління за останні три 

роки. 

6. Призначити головного архітектора міста. 

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), звернула 

увагу, що на фото, продемонстрованому депутаткою Яремчук В.С., є об’єкт 

з вивіскою ‟Чайная”. Запропоновала долучити до депутатського запиту 

депутатки Яремчук В.С. вимогу щодо демонтажу або заміни цієї вивіски, 

оскільки вона порушує вимоги Закону України ‟Про забезпечення 

функціонування української мови як державної”.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), виступила на 

підтримку депутатського запиту депутатки Яремчук В.С.  

 

Яремчук В.С. відповіла на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

щодо можливих механізмів проведення аудиту діяльності та 

реструктуризації управління містобудування та архітектури міської ради. 

 

Депутати Хачатрян Т.С. (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА 

НАРОДУ”), Зарічна А.А. (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, 

співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання 

‟Рівні можливості”), Колісніченко Р.М. (фракція політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), Рубан В.В. (фракція Політичної 

партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), Цертій О.М. (голова фракції 

політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) вказали на 

недоліки у роботі управління містобудування та архітектури міської ради та 
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висловили зауваження щодо роботи т.в.о. начальника управління  

Мартинової І.В.  

 

Шамардін О.С., депутат міської ради (голова фракції Політичної партії 

‟Рідне місто”), висловив думку, що недоцільно всі проблемні питання щодо 

роботи управління містобудування та архітектури міської ради та кадрові 

питання розглядати в межах одного депутатського запиту. Підтримав 

зауваження депутатів щодо розміщення у місті малих архітектурних форм і 

споруд та зовнішньої реклами без дозволів. Запропонував вирішувати всі 

нагальні проблеми в робочому порядку.  

 

Яремчук В.С. прокоментувала виступ депутата Шамардіна О.С., 

висловила зауваження до Положення про управління містобудування та 

архітектури, а саме щодо обмежених завдань та функцій, яке виконує  

управління.  

 

Мосін О.В, заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, погодився, що у місті Кропивницькому є багато проблем, 

пов’язаних з хаотичною забудовою, над якими працюють виконавчі органи 

міської ради. Відзначив, що т.в.о. начальника управління містобудування та 

архітектури Мартинова І.В. виконує свої обов’язки відповідно до вимог 

чинного законодавства України. Пояснив, що дозволи на отримання 

містобудівних умов та обмежень надаються управлінням лише за наявності 

законних підстав. Зауважив, що незаконне встановлення тимчасових споруд 

та гаражів є проблемою для всього міста, але виконавчі органи міської ради 

та правоохоронні органи працюють над вирішенням цього питання. Пояснив, 

що демонтувати тимчасову споруду не так просто. Поінформував, що 

управління земельних відносин та охорони навколишнього природного 

середовища міської ради працює над питаннями щодо повернення в судовому 

порядку земельних ділянок у власність територіальної громади та 

відшкодування несплаченої вигоди до бюджету міської територіальної 

громади.  

Погодився, що місту потрібен головний архітектор, але це має бути 

людина, яка опікуватиметься архітектурним виглядом міста, а не 

займатиме політичну посаду. Відзначив, шо відповідна кандидатура буде 

винесена на обговорення депутатів. 

Зауважив, що в країні йде війна, у місті ведеться робота щодо 

забезпечення всім необхідним внутрішньо переміщених осіб, облаштовуються 

гуртожитки для їх розміщення.  

Зазначив, що т.в.о. начальника містобудування та архітектури 

відповідає займаній посаді. Вся містобудівна документація опрацьована, 

забудова у місті відбувається згідно з затвердженим Генеральним планом 

міста, але попереду ще багато роботи. 
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Яремчук В.С. звернулась з проханням підтримати її депутатський запит, 

оскільки щодо недоліків в роботі управління містобудування та архітектури 

висловилося багато депутатів. 

 

Ковальова-Алокілі О.А. прокоментувала, що запит, озвучений 

депутаткою Яремчук В.С., не направлений проти однієї особи, а має на меті 

комплексне вирішення проблем з розміщенням тимчасових споруд та 

зовнішньої реклами в місті. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 

Порушена проблема має комплексний характер, в тому числі є наслідком 

рішень, які приймалися протягом попередніх каденцій. Є і кадрові питання. 

Також це питання відповідальності власників торговельних об’єктів та споруд.  

Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

Валентини Яремчук. Прошу визначитись і проголосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 4, 

“не голосували” – 6. 

Не прийнято. 

 

Яремчук В.С. звернулась з проханням розглянути озвучений нею 

депутатський запит як депутатське звернення.  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звернення депутатів Кропивницької міської ради восьмого скликання до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, народних депутатів 

України”. Проєкт рішення без реєстраційного номера. Доповідач  

Стешенко С.О. – головний спеціаліст відділу комунікацій з громадськістю 

міської ради. 

 

Стешенко С.О. пояснила, що проєкт рішення міської ради  

“Про звернення депутатів Кропивницької міської ради восьмого скликання до 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, народних депутатів 

України” щодо невідкладного доопрацювання та розгляду проєктів законів 

України ‟Про внесення змін до деяких законів України щодо діяльності в 

Україні релігійних організацій” (реєстраційний № 8371 від 19.01.2023),  

‟Про забезпечення зміцнення національної безпеки у сфері свободи совісті  

та діяльності релігійних організацій” (реєстраційний № 8221  

від 23.11.2022) підготовлений в межах розгляду електронної петиції  
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від 17.04.2023 щодо заборони діяльності Української Православної Церкви 

(московського патріархату) на території області та м. Кропивницького з 

урахуванням повноважень Кропивницької міської ради.  

Відзначила, що згідно з Законом України ‟Про свободу совісті та 

релігійні організації” діяльність релігійної організації може бути припинено у 

зв’язку з її реорганізацією (поділом, злиттям, приєднанням) або ліквідацією 

відповідно до її власних настанов. У разі порушення релігійною організацією, 

що є юридичною особою, положень зазначеного Закону та інших законодавчих 

актів України її діяльність може бути припинено також за рішенням суду, 

тому питання щодо заборони діяльності Української Православної  Церкви 

(московського патріархату) на території області та м. Кропивницького 

може бути вирішено лише шляхом врегулювання вимог чинного 

законодавства.  

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), закликала 

депутатів підтримати проєкт рішення ‟Про звернення депутатів 

Кропивницької міської ради восьмого скликання до Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, народних депутатів України”. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення “Про звернення депутатів 

Кропивницької міської ради восьмого скликання до Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, народних депутатів України” за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 1522 “Про звернення депутатів Кропивницької 

міської ради восьмого скликання до Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України, народних депутатів України” (додається).  

 

Депутати Саєнко І.В. (фракція місцевої організації політичної партії 

‟Перспектива міста”), Рубан В.В. (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”) повідомили в усній формі, депутати 

Чибітько О.А. (фракція Політичної партії “ЄВРОПЕЙСЬКА 

СОЛІДАРНІСТЬ”), Павленко Н.А. (фракція політичної партії ‟Пропозиція”) 

подали письмові заяви (додаються) щодо підтримки рішення міської ради 

‟Про звернення депутатів Кропивницької міської ради восьмого скликання до 
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Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, народних депутатів 

України”. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про встановлення партнерських відносин між Кропивницькою міською 

територіальною громадою і громадою міста Крефельд (Німеччина)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1582 (доопрацьований). Доповідач  

Колюка О.С. – секретар міської ради. 

 

Секретар міської ради пояснив суть питання. Відзначив, що 

доопрацьований проєкт рішення № 1582 є одним з механізмів розвитку 

співпраці з громадами інших країн, що особливо актуально в умовах 

отримання Україною 23 червня 2022 року статусу кандидата на членство в 

Європейському Союзі та є важливим для майбутнього відновлення країни 

після скасування дії режиму воєнного стану.  

Поінформував, що досвід функціонування місцевого самоврядування, 

вивчення умов діяльності галузей, їх підтримки, форм взаємодії з бізнесом та 

громадянським суспільством в країнах-членах Європейського Союзу є 

корисним як в цілому для України, так і для міської територіальної громади 

зокрема. Департаментом з питань економічного розвитку вживаються 

заходи щодо встановлення побратимських відносин з громадами країн ЄС. 

Пояснив, що за сприяння проєкту ‟Муніципальне партнерство з Україною”, 

який реалізується за дорученням Федерального Міністерства економічного 

співробітництва та розвитку Німеччини з метою підтримки дружніх та 

партнерських взаємин між територіальними громадами Німеччини та 

України, 22 березня 2023 року відбулася онлайн-зустріч керівництва міської 

ради та міста Крефельд, під час якої була досягнута домовленість про 

встановлення партнерських відносин між громадами та узгоджено проєкт 

Договору про партнерство. 

Відзначив, що місто Крефельд за багатьма параметрами схоже з 

Кропивницьким: за чисельністю населення, структурою економіки, 

об’єктами творчої індустрії тощо. 

 

Зачитав доопрацьований проєкт рішення № 1582.  

 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1582 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1523 “Про встановлення партнерських 

відносин між Кропивницькою міською територіальною громадою і 

громадою міста Крефельд (Німеччина)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2022 рік”. Доповідач Ізотов В.А. – керівник Кропивницької 

окружної прокуратури Кіровоградської області. 

 

Ізотов В.А. зачитав інформацію про результати діяльності 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області на території 

міста Кропивницького за 2022 рік. 

Відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. щодо термінів 

скерування до суду справ стосовно вибухів у житлових будинках по  

вулицях Космонавта Попова та Юрія Коваленка.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), звернувся з проханням 

активізувати роботу щодо повернення земельної ділянки по вулиці Героїв 

Рятувальників (Волкова), яка в незаконний спосіб була передана з власності 

територіальної громади міста у приватну власність. Поінформував, що у 

2022 році щодо цієї  справи було відкрито кримінальне провадження.  

 

Ізотов В.А. запропонував депутатам співпрацю щодо вирішення питань 

незаконної забудови земельних ділянок у місті Кропивницькому.  

Відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. щодо 

мораторію на проведення перевірок під час введення в дію режиму воєнного 

стану в Україні. Пояснив, що під час запровадженого режиму діють деякі 

законодавчі обмеження, але можна розглядати ті питання, які знаходяться 

в рамках кримінальних проваджень.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 
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Пропоную інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2022 рік взяти до відома. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1524 “Про інформацію керівника 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про 

результати діяльності на території міста Кропивницького за 2022 рік” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звернення депутатів Кропивницької міської ради восьмого скликання до 

Міністерства молоді та спорту України, Національного олімпійського 

комітету України про вжиття заходів щодо недопущення участі російських та 

білоруських спортсменів у Олімпійських та Азійських іграх”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1534 (доопрацьований). Доповідач Гурський В.В. – 

начальник управління молоді та спорту міської ради. 

 

Гурський В.В. доповів по суті питання. 

 

Колюка О.С.: 
Чи є потреба зачитувати текст звернення? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1534 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято рішення № 1525 “Про звернення депутатів Кропивницької 

міської ради восьмого скликання до Міністерства молоді та спорту 

України, Національного олімпійського комітету України про вжиття 

заходів щодо недопущення участі російських та білоруських спортсменів 

у Олімпійських та Азійських іграх” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження звіту про виконання бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади за 2022 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1507. Доповідач Бочкова Л.Т. – начальник фінансового управління міської 

ради. 

 

Бочкова Л.Т. на виконання статті 80 Бюджетного кодексу України 

презентувала звіт про виконання бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади за 2022 рік.  

Відзначила, що незважаючи на складні умови виконання бюджету в 

умовах дії режиму воєнного стану, у 2022 році забезпечено виконання 

запланованих показників доходів бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади.  

Доповідь супроводжувалася демонстрацією слайдів.  

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1507 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1526 “Про затвердження звіту про виконання 

бюджету Кропивницької міської територіальної громади за 2022 рік” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради 

від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1536 

(доопрацьований). Доповідач Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила зміни до бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік, згідно з якими пропонується залучити до 

бюджету громади міжбюджетні трансферти на виконання розпоряджень 

Кабінету Міністрів України від 10 березня 2023 року № 209-р, начальника 

Кіровоградської обласної військової адміністрації від 26 квітня 2023 року  

№ 389-р. 



14 
 

Поінформувала, що в доопрацьованому проєкті рішення № 1536 

враховані також пропозиції головних розпорядників бюджетних коштів щодо 

збільшення бюджетних призначень та перерозподілу видатків, передбачений 

перерозподіл бюджетних призначень по виконавчим органам міської ради.  

Озвучила рекомендацію постійної комісії міської ради з питань бюджету 

та податкової політики, а саме: 

1. Внести зміни до показників бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік (додатки 3, 6): 

           гривень 

Головний розпорядник КТПКВК МБ Разом у тому числі 
загальний 

фонд 

спеціальний  

фонд 

(бюджет 

розвитку) 

Управління освіти +25 800 000 +21 000 000 +4 800 000 

КПКВК 0611010 «Надання дошкільної 

освіти» 

+7 140 000 +7 140 000  

КПКВК 0611021 «Надання загальної 

середньої освіти закладами загальної 

середньої освіти за рахунок коштів 

місцевого бюджету» 

+10 500 000 +8 500 000 +2 000 000 

КПКВК 0611025 «Надання загальної 

середньої освіти навчально-

реабілітаційними центрами для дітей з 

особливими освітніми потребами, 

зумовленими складними порушеннями 

розвитку, за рахунок коштів місцевого 

бюджету» 

+990 000 +990 000  

КПКВК 0611026 «Надання загальної 

середньої освіти міжшкільними 

ресурсними центрами за рахунок коштів 

місцевого бюджету» 

+3 600 000 +800 000 +2 800 000 

КПКВК 0611070 «Надання позашкільної 

освіти закладами позашкільної освіти, 

заходи із позашкільної роботи з дітьми» 

+3 570 000 +3 570 000  

Управління капітального будівництва +50 000 000  +50 000 000 

КПКВК 1517640 «Заходи з 

енергозбереження» (заміна вікон на 

енергозберігаючі в закладах освіти) 

+50 000 000  +50 000 000 

Всього видатків +75 800 000 +21 000 000 +54 800 000 

Фінансування -75 800 000 -75 800 000  

Зміна залишків коштів -75 800 000 -75 800 000  

2. Внести відповідні зміни до джерел фінансування (додаток 2) та до 

текстової частини проєкту рішення. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1536 

(доопрацьований) за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної 
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комісії міської ради з питань бюджету та податкової політики. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1527 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1412 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 944 ‟Про затвердження Програми 

територіальної оборони та підтримання постійної мобілізаційної готовності 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1511 (доопрацьований). Доповідач Копецький Ю.Б. –  

в.о. завідувача сектору мобілізаційної роботи та територіальної оборони 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1511 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1528 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944  

‟Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 

постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки”(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звільнення у 2023 році окремих категорій осіб від оплати вартості 

адміністративної послуги, яка зараховується до бюджету Кропивницької 

міської територіальної громади”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1501. 
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Доповідач Нікітенко О.В. – директор департаменту надання адміністративних 

послуг міської ради. 

 

Нікітенко О.В. пояснив, що проєктом рішення за реєстраційним № 1501 

пропонується звільнити у 2023 році від оплати вартості адміністративної 

послуги за оформлення (у тому числі замість втрачених або викрадених), 

обмін документів, що підтверджують громадянство України, посвідчують 

особу чи її спеціальний статус, яка зараховується до бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади, окремі категорії осіб, які 

зареєстрували своє місце проживання на території міста Кропивницького. 

Зачитав Перелік цих осіб.  

На запитання секретаря міської ради поінформував, що внутрішньо 

переміщені особи, які зареєстрували своє місце перебування на території 

міста Кропивницького, включені до зазначеного Переліку. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1501 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1529 “Про звільнення у 2023 році окремих 

категорій осіб від оплати вартості адміністративної послуги, яка 

зараховується до бюджету Кропивницької міської територіальної 

громади” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 02 лютого 2021 року № 94     

‟Про затвердження Програми забезпечення умов діяльності депутатів  

міської ради на 2021-2023 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1545. Доповідач Масло Л.Я. – начальник управління апарату 

міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1545 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1530 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 02 лютого 2021 року № 94 ‟Про затвердження Програми 

забезпечення умов діяльності депутатів міської ради на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 02.02.2021 № 47  

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1571. Доповідач  

Масло Л.Я. – начальник управління апарату міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1571 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1531 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 02.02.2021 № 47 (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 932 ‟Про затвердження Програми запобігання 

надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1510 (доопрацьований). 

Доповідач Коваленко С.М. – начальник відділу з питань надзвичайних 

ситуацій та цивільного захисту населення міської ради. 

 

Коваленко С.М. озвучив пропозицію щодо збільшення видатків по 

головному розпоряднику бюджетних коштів – Головному управлінню 

житлово-комунального господарства на 341 тис. грн за рахунок 

внутрішнього перерозподілу коштів на ліквідацію наслідків надзвичайної 

ситуації, яка сталася 23 березня 2023 року у багатоповерховому житловому 

будинку по вул. Юрія Коваленка, 5, корп. 2. Запропонував здійснити 
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перерозподіл видатків по головному розпоряднику бюджетних коштів – 

департаменту з  питань економічного розвитку міської ради, в сумі 150 тис. 

грн та направити їх на підтримання міського резервного фонду.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1510 

(доопрацьований) за основу і в цілому з урахуванням озвучених пропозицій. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1532 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 932  

‟Про затвердження Програми запобігання надзвичайним ситуаціям та 

ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Порядку використання коштів резервного фонду бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади у новій редакції”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1544. Доповідач Коваленко С.М. – начальник 

відділу з питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення 

міської ради. 

 

Коваленко С.М. пояснив суть питання.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1544 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 



19 
 

Прийнято рішення № 1533 “Про затвердження Порядку 

використання коштів резервного фонду бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади у новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги! 

Згідно з Регламентом настав час оголосити перерву.  

Які будуть пропозиції? 

Надійшла  пропозиція скоротити час перерви до 30 хвилин. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Оголошується перерва на 30 хвилин. 

 

Після перерви о 13.15. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

Прошу запросити до сесійної зали колег та зареєструватися.  

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні колеги! 

Після перерви зареєструвалося 26 депутатів, відсутні 17. Кворум, 

необхідний для продовження роботи сесії, є. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Комплексної програми соціальної підтримки, адаптації та 

інтеграції внутрішньо переміщених осіб в Кропивницькій міській 

територіальній громаді на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1540 (доопрацьований). Доповідач Вовк Ю.М. – директор департаменту 

соціальної політики міської ради. 

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 
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поінформувала, що під час засідань робочої групи з питань підготовки 

проєкту бюджету міської територіальної громади на 2023 рік 

обговорювалося питання стосовно необхідності зміни підходів до формування 

галузевих програм, а саме включення до галузевих (комплексних) програм 

додатку щодо показників оцінки ефективності їх виконання. Відзначила, що в 

інших містах відповідні документи затверджуються та оприлюднюються на 

офіційних вебсайтах рад у вигляді таблиць. Цифри обчислюються за роками 

та за кількісними показниками. 

Запропонувала: 

1) Підтримати проєкт рішення № 1540 (доопрацьований). 

2) Доручити департаменту соціальної політики Кропивницької міської 

ради розробити та винести на затвердження міської ради доповнення до 

Комплексної програми соціальної підтримки, адаптації та інтеграції 

внутрішньо переміщених осіб в Кропивницькій міській територіальній 

громаді на 2023-2025 роки у формі додатку, в якому зазначити показники 

оцінки ефективності виконання Програми. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова постійної комісії міської ради з 

питань охорони здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту 

поінформувала про проведену роботу стосовно підготовки проєкту 

Комплексної програми соціальної підтримки, адаптації та інтеграції 

внутрішньо переміщених осіб в Кропивницькій міській територіальній 

громаді на 2023-2025 роки. Відзначила, що питання декілька разів 

розглядалося постійною комісією, обговорювалося на засіданні Круглого 

столу з представниками громадських організацій. Проєкт Програми 

доопрацьовано та винесено на розгляд міської ради з урахуванням 

рекомендацій постійної комісії, громадських організацій, відповідає всім 

сучасним вимогам та рекомендаціям щодо підготовки комплексних програм.  

Відзначила, що постійною комісією міської ради з питань охорони 

здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту за пропозицією 

депутатки Ткаченко О.В. було надано доручення профільним управлінням 

підготувати інформацію щодо підходів та показників ефективності 

виконання розроблених ними програм. Управління надали відповідну 

інформацію, тому включення додатку до Комплексної програми соціальної 

підтримки, адаптації та інтеграції внутрішньо переміщених осіб в 

Кропивницькій міській територіальній громаді на 2023-2025 роки, в якому 

будуть зазначені показники оцінки ефективності її виконання, не вирішить 

проблему щодо виконання програм в цілому. Запропонувала не включати до 

проєкту Програми вищезазначений додаток, а опрацювати питання щодо 

формування критеріїв оцінки показників ефективності, які можна буде 

застосовувати до всіх галузевих програм.   
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Колюка О.С.: 

Пропозиції, які зараз вносять депутати, не стосуються проєкту рішення за 

реєстраційним № 1540 (доопрацьований). Є бачення щодо необхідності 

затвердити проєкт Комплексної програми соціальної підтримки, адаптації та 

інтеграції внутрішньо переміщених осіб в Кропивницькій міській 

територіальній громаді на 2023-2025 роки в цілому.  

Пропоную постійній комісії з питань охорони здоров'я, освіти, соціальної 

політики, культури та спорту опрацювати питання щодо формування критеріїв 

оцінки ефективності виконання галузевих програм.  

 

Ткаченко О.В. наполягла та запропонувала поставити на голосування 

пропозицію прийняти проєкт рішення № 1540 (доопрацьований) в цілому з 

урахуванням надання відповідного доручення департаменту соціальної 

політики міської ради.  

 

Вовк Ю.М. прокоментувала, що міською радою затверджуються як 

бюджетні, так і цільові програми, які мають різні підходи до формування. 

Бюджеті програми містять критерії оцінки ефективності, якості 

виконання, відповідно до яких передбачені кошти. Поінформувала, що 

департамент соціальної політики вивчить досвід інших міст, опрацює 

питання щодо формування критеріїв оцінки ефективності та винесе на 

розгляд профільної постійної комісії.  

 
Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), підтримала 

пропозицію депутатки Ткаченко О.В. Відзначила, що порушене питання має 

стосуватися всіх програм, які будуть затверджуватися. Запропонувала 

надати доручення виконавчим органам міської ради – з наступного засідання 

сесії міської ради додавати до нових проєктів галузевих програм та  програм, 

до яких пропонується вносити зміни, інформацію щодо показників оцінки 

ефективності виконання цих програм. Провела аналогію з пояснювальними 

записками до проєктів рішень міської ради. 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Ми маємо Порядок розроблення галузевих (комплексних) програм, 

моніторингу та звітності про їх виконання, розробником якого є департамент 

з питань економічного розвитку міської ради. 

Вважаю, що саме цей Порядок має містити розділ щодо критеріїв оцінки 

показників ефективності виконання програм. 

Доручаю департаменту з питань економічного розвитку опрацювати 

питання, порушене депутатами.  
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Ткаченко О.В. наголосила, що показники ефективності у галузевих 

програмах будуть стимулювати виконавчі органи до удосконалення цих 

програм в ході їх виконання.  

 

Шамардіна К.О., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟Рідне місто”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), звернулась з проханням доручити 

управлінню економіки міської ради опрацювати наказ Міністерства 

соціальної політики України від 27.12.2022 № 359 ‟Про затвердження 

Методичних рекомендацій з реалізації гендерного підходу та підходу, що 

базується на дотриманні прав людини, на рівні територіальних громад”, який 

містить індикатори та показники ефективності, які можна 

використовувати при написанні проєктів програм. Наголосила, що документ 

є сучасним та базується на європейських цінностях. 

 

Колюка О.С. доручив департаменту з питань економічного розвитку 

міської ради: 

1) опрацювати наказ Міністерства соціальної політики України  

від 27.12.2022 № 359 ‟Про затвердження Методичних рекомендацій з 

реалізації гендерного підходу та підходу, що базується на дотриманні прав 

людини, на рівні територіальних громад” та за необхідності врахувати його 

вимоги у Порядку розроблення галузевих (комплексних) програм, моніторингу 

та звітності про їх виконання; 

2) розробити критерії оцінки показників ефективності виконання 

галузевих (комплексних) програм; 

3) опрацювати питання щодо включення до Порядку розроблення 

галузевих (комплексних) програм, моніторингу та звітності про їх виконання 

додаткового розділу щодо критеріїв оцінки показників ефективності 

виконання цих програм.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

запропонувала в ході опрацювання протокольного доручення щодо зміни 

принципів та підходів до формування виконавчими органами міської ради 

галузевих програм врахувати побажання депутатів щодо заслуховування 

звітів про хід виконання цих програм згідно з розробленими критеріями оцінки 

показників ефективності. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть питання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1540 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1534 “Про затвердження Комплексної 

програми соціальної підтримки, адаптації та інтеграції внутрішньо 

переміщених осіб в Кропивницькій міській територіальній громаді  

на 2023-2025 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1420 ‟Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023–2025 роки”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1543. Доповідач Вовк Ю.М. – директор департаменту 

соціальної політики міської ради. 

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), зауважила, 

що Програма соціального захисту та соціальної підтримки окремих 

категорій населення Кропивницької міської територіальної громади  

на 2023–2025 роки також має містити критерії оцінки показників 

ефективності її виконання. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1543 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1535 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної 

підтримки окремих категорій населення Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023–2025 роки” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про зміну засновника, перейменування комунального закладу ‟Центр 

комплексної реабілітації для дітей з інвалідністю Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради” та затвердження Положення у новій редакції”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1586. Доповідач Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1586 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1536 “Про зміну засновника, перейменування 

комунального закладу ‟Центр комплексної реабілітації для дітей з 

інвалідністю Фортечної районної у місті Кропивницькому ради” та 

затвердження Положення у новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1559 

(доопрацьований). Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління 

капітального будівництва міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1559 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1537 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-
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культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатну передачу водопровідних мереж закінченого 

будівництвом об’єкта ‟Реконструкція вулиці Полтавської від  

провулка Об’їзного до вулиці Васнецова, м. Кропивницький” у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ і міст Кіровоградської області”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1565. Доповідач Білокінь С.В. – 

начальник управління капітального будівництва міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1565 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1538 “Про надання згоди на безоплатну 

передачу водопровідних мереж закінченого будівництвом об’єкта 

‟Реконструкція вулиці Полтавської від провулка Об’їзного до  

вулиці Васнецова, м. Кропивницький” у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ і міст Кіровоградської області” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнення до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в 

місті Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1560. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1560 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1539 “Про внесення змін та доповнення  

до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

‟Про затвердження Комплексної програми розвитку  

житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у безоплатне користування пам’ятного знака ‟Євреям-жертвам 

нацизму”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1558. Доповідач  

Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-комунального 

господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1558 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1540 “Про передачу у безоплатне користування 

пам’ятного знака ‟Євреям-жертвам нацизму” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про визначення державного підприємства ‟Агентство місцевих 

автомобільних доріг” замовником робіт по об’єктах благоустрою на території 

міста Кропивницького”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1521. Доповідач 

Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-комунального 

господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1521 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1541 “Про визначення державного 

підприємства ‟Агентство місцевих автомобільних доріг” замовником 

робіт по об’єктах благоустрою на території міста Кропивницького” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади гуртожитків по  

вул. Героїв Маріуполя (Генерала Родимцева), 96, 98-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1552. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1552 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1542 “Про надання згоди на безоплатне 

прийняття до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади гуртожитків по вул. Героїв Маріуполя  

(Генерала Родимцева), 96, 98-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження передавального акта КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ‟СПЕЦІАЛІЗОВАНА МОНТАЖНО-ЕКСПЛУАТАЦІЙНА 

ОРГАНІЗАЦІЯ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1556. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1556 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1543 “Про затвердження  

передавального акта КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

‟СПЕЦІАЛІЗОВАНА МОНТАЖНО-ЕКСПЛУАТАЦІЙНА 

ОРГАНІЗАЦІЯ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ‟МІСЬКСВІТЛО” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” 

в новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1557. Доповідач 

Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-комунального 

господарства міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1557 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1544 “Про внесення змін та затвердження  

Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟МІСЬКСВІТЛО” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1427 ‟Про затвердження Міської програми 

соціально-правового захисту дітей, профілактики правопорушень у дитячому 

середовищі та популяризації сімейних форм виховання на 2023-2025 роки”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1541. Доповідач Тимоховська Т.М. – 

начальник управління з питань захисту прав дітей міської ради. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова постійної комісії міської ради з 

питань охорони здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту 

поінформувала, що під час вивчення питання щодо залучення до освітнього 

процесу дітей з числа внутрішньо переміщених осіб виявилося, що  

з 6 000 дітей, які перебувають на території міста Кропивницького, тільки 

1 500 навчаються у загальноосвітніх закладах міста, інші, зі слів батьків, 

навчаються онлайн у закладах, які розташовані за місцем їх попереднім 

місцем проживання. З метою попередження росту злочинності, 

бродяжництва та інших негативних проявів Звернулась з проханням – 

доручити управлінню з питань захисту прав дітей міської ради опрацювати 

питання щодо залучення до освітнього процесу в загальноосвітніх навчальних 

закладах міста Кропивницького з початку 2023/2024 навчального року дітей 
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з числа внутрішньо переміщених осіб, які проживають на території міста 

Кропивницького. 

 

Колюка О.С.: 

Пропоную управлінню з питань захисту прав дітей міської ради: 

1. Опрацювати питання щодо залучення до освітнього процесу в 

загальноосвітніх навчальних закладах міста Кропивницького з початку 

2023/2024 навчального року дітей з числа внутрішньо переміщених осіб, які 

проживають на території міста Кропивницького.  

2. Надати інформацію про вжиті заходи в робочому порядку. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1541 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1545 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1427  

‟Про затвердження Міської програми соціально-правового захисту дітей, 

профілактики правопорушень у дитячому середовищі та популяризації 

сімейних форм виховання на 2023-2025 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про реорганізацію комунальних некомерційних підприємств”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1520 (доопрацьований). Доповідач  

Макарук О.О. – начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1520 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1546 “Про реорганізацію комунальних 

некомерційних підприємств” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1100 ‟Про надання згоди на безоплатну передачу 

у державну власність частини приміщення”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1535. Доповідач Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної 

власності міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1535 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1547 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1100  

‟Про надання згоди на безоплатну передачу у державну власність частини 

приміщення” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатне прийняття нерухомого майна – об’єкта 

цивільної оборони (цивільного захисту) - сховища 40318, з державної до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1537. Доповідач Паламаренко А.С. – 

начальник управління комунальної власності міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1537 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1548 “Про надання згоди на безоплатне 

прийняття нерухомого майна – об’єкта цивільної оборони (цивільного 

захисту) - сховища 40318, з державної до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади” (додається).  

 



31 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 08 липня 2021 року № 570 ‟Про ліквідацію комунального підприємства 

‟Правник”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1538. Доповідач  

Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності міської 

ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1538 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1549 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 08 липня 2021 року № 570  

‟Про ліквідацію комунального підприємства ‟Правник” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності Кропивницької 

міської територіальної громади, які підлягають приватизації”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1509 (доопрацьований). Доповідач Паламаренко А.С. – 

начальник управління комунальної власності міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1509 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1550 “Про затвердження переліку об’єктів 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади, 

які підлягають приватизації” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 серпня 2022 року № 1275 ‟Про деякі питання, пов’язані з орендою 

майна, що належить до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1584. Доповідач 

Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності міської 

ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1584 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1551 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 25 серпня 2022 року № 1275  

‟Про деякі питання, пов’язані з орендою майна, що належить до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про безоплатне прийняття до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади комплексу будівель”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1585. Доповідач Паламаренко А.С. – начальник управління 

комунальної власності міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1585 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1552 “Про безоплатне прийняття до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади 

комплексу будівель” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування КП ‟Кіровограджитлосервіс” Кіровоградської міської 

ради” на КП ‟Центр підтримки підприємництва Кропивницької міської ради”, 

внесення змін та затвердження статуту у новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1562 (доопрацьований). Доповідач Рахуба Н.А. – директор 

департаменту з питань економічного розвитку міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1562 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1553 “Про перейменування  

КП ‟Кіровограджитлосервіс” Кіровоградської міської ради”  

на КП ‟Центр підтримки підприємництва Кропивницької міської ради”, 

внесення змін та затвердження статуту у новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 97 ‟Про затвердження Програми розвитку малого 

і середнього підприємництва у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1563 (доопрацьований). 

Доповідач Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1563 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1554 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 97  
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‟Про затвердження Програми розвитку малого і середнього 

підприємництва у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки” (зі змінами)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про доповнення Плану діяльності Кропивницької міської ради з підготовки 

проєктів регуляторних актів на 2023 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1508. Доповідач Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1508 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1555 “Про доповнення Плану діяльності 

Кропивницької міської ради з підготовки проєктів регуляторних актів  

на 2023 рік” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування вулиць, провулків, тупиків”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1564. Доповідач Назарець А.Ф. – начальник управління 

культури і туризму міської ради. 

Питання розглянуто всіма постійними комісіями міської ради  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1564 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1556 “Про перейменування вулиць, провулків, 

тупиків” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження у новій редакції Статуту Комунального 

закладу ‟Фортечна гімназія Кропивницької міської ради”, затвердженого 

рішенням Кропивницької міської ради від 07 вересня 2021 року № 730  

‟Про перейменування шкіл”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1553 

(доопрацьований). Доповідач Васильєва О.К. – начальник відділу юридичного 

та фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1553 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1557 “Про внесення змін та затвердження у 

новій редакції Статуту Комунального закладу ‟Фортечна гімназія 

Кропивницької міської ради”, затвердженого рішенням Кропивницької 

міської ради від 07 вересня 2021 року № 730 ‟Про перейменування шкіл” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження у новій редакції Статуту Комунального 

закладу ‟Ліцей ‟Європейська освіта” Кропивницької міської ради”, 

затвердженого рішенням Кропивницької міської ради від 25 серпня 2022 року 

№ 1277 ‟Про перейменування закладів освіти”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1554 (доопрацьований). Доповідач Васильєва О.К. – 

начальник відділу юридичного та фінансового забезпечення управління освіти 

міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1554 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1558 “Про внесення змін та затвердження у 

новій редакції Статуту Комунального закладу ‟Ліцей ‟Європейська 

освіта” Кропивницької міської ради”, затвердженого рішенням 

Кропивницької міської ради від 25 серпня 2022 року № 1277  

‟Про перейменування закладів освіти” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Положення про управління з питань запобігання і 

виявлення корупції Кропивницької міської ради в новій редакції”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1561. Доповідач Шишко О.М. – начальник 

управління з питань запобігання і виявлення корупції міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1561 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1559 “Про затвердження Положення про 

управління з питань запобігання і виявлення корупції Кропивницької 

міської ради в новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 02 лютого 2021 року № 93 

‟Про затвердження Міської програми профілактики та протидії злочинності 

‟Безпечне місто” на 2021-2023 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1583. Доповідач Шишко О.М. – начальник управління з 

питань запобігання і виявлення корупції міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1583 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1560 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 02 лютого 2021 року № 93 ‟Про затвердження Міської програми 

профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто”  

на 2021-2023 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 101 ‟Про затвердження Програми 

природоохоронних заходів місцевого значення на 2021-2023 роки”  

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1539. Доповідач  

Лунгол Р.С. – начальник управління земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища міської ради. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1539 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1561 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 101  

‟Про затвердження Програми природоохоронних заходів місцевого 

значення на 2021-2023 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питань порядку денного щодо регулювання 

земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та погоджені постійною 

комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. 

 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 
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Перше питання ‒ “Про передачу у власність земельних ділянок 

громадянам”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1182 (доопрацьований).  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1182 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1562 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1369 (доопрацьований). 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні 

можливості”) щодо розміщення  на земельних ділянках  об’єктів нерухомості. 

Пояснив, що до проєкту рішення включені земельні ділянки, які знаходяться 

під об’єктами нерухомого майна (приватизація).  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1369 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1563 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1370 (доопрацьований). 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1370 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1564 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного 

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1502 (доопрацьований). 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1502 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1565 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1503 (доопрацьований). 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1503 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1566 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1531 (доопрацьований). 

 

Лунгол Р.С. запропонував виключити пункт 2 з доопрацьованого проєкту 

рішення № 1531. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1531 

(доопрацьований) за основу і в цілому зі зміною. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1567 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1532. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1532 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1568 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1574. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1574 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1569 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Губановій В.О. безоплатно у власність земельної ділянки по 

пров. Степовому, 41-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1572. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1572 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1570 “Про передачу Губановій В.О. безоплатно 

у власність земельної ділянки по пров. Степовому, 41-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Миронюку Д.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Козацькому, 36”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1573. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1573 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1571 “Про затвердження Миронюку Д.В. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по пров. Козацькому, 36” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Ависагро” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Театральній, 8-а”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1488. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання  депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії “Всеукраїнське об’єднання “Батьківщина”), чи пов’язані 

між собою проєкти рішень № 1488 та 1472. Пояснив, що зазначені у проєктах 

рішень земельні ділянки об’єднуються між собою, на них розташований 

об’єкт нерухомого майна. Заявник звернувся із заявою щодо отримання 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою з метою приведення у 

відповідність цільового призначення цих земельних ділянок для подальшого 

об’єднання. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще питання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1488 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1572 “Про надання ТОВ ‟Ависагро” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду шляхом зміни цільового призначення по вул. Театральній, 8-а” 

(додається).  



43 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КНП ‟Поліклінічне об’єднання” дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Вокзальній (біля будинку № 31)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1570. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1570 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1573 “Про надання КНП ‟Поліклінічне 

об’єднання” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Вокзальній (біля будинку 

№ 31)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟Брендагро” проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Театральній, 10 та передачу її в оренду”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1472. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1472 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1574 “Про затвердження ТОВ ‟Брендагро” 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Театральній, 10 та передачу її в оренду” 

(додається).  

 

 

 



44 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟АВ і Ко” земельної ділянки в оренду по  

вул. Юрія Краснокутського, 1-є”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1491. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1491 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1575 “Про передачу ТОВ ‟АВ і Ко” земельної 

ділянки в оренду по вул. Юрія Краснокутського, 1-є” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Завацькому Ю.І. в оренду земельної ділянки по  

вул. Лінія 1-а, 4-д”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1525. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1525 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1576 “Про передачу Завацькому Ю.І. в оренду 

земельної ділянки по вул. Лінія 1-а, 4-д” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Орловій Г.О. в оренду земельних ділянок по  

вул. Гоголя (у дворі будинку № 88/66)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 654. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення?  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

“Всеукраїнське об’єднання “Батьківщина”), висловив сумніви щодо наявності 

у заявниці правових підстав для початку будівництва та оформлення 
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документів щодо незавершеного будівництва (8 % готовності об’єкта 

нерухомості) на зазначеній земельній ділянці.  

Запропонував вивчити це питання.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності прокоментувала, що питання стосовно передачі  

Орловій Г.О. в оренду земельних ділянок по вул. Гоголя (у дворі будинку  

№ 88/66) розглядалося постійною комісією майже два роки. Весь цей час 

заявниця не може оформити договір оренди та не сплачує кошти до 

бюджету територіальної громади міста, тому на останньому засіданні 

постійної комісії було прийнято рішення погодити проєкт рішення № 654. 

Пояснила місце розташування недобудови. Зауважила, що управління 

містобудування та архітектури міської ради не надало інформації стосовно 

містобудівних умов і обмежень відносно зазначеної земельної ділянки. 

Повідомила, що в разі необхідності комісія може повторно розглянути подані 

заявницею документи.  

 

Лунгол Р.С. поінформував, що заявниця надала технічний паспорт на 

об’єкт незавершеного будівництва з визначеним відсотком готовності. 

 

Яремчук В.С. запропонувала відправити на доопрацювання проєкт 

рішення № 654.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення?  

Надійшла пропозиція від депутатів Цертія О.М. та Яремчук В.С. 

відправити проєкт рішення № 654 на доопрацювання з урахуванням 

зауважень, озвучених депутатом Цертієм О.М. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟Задор” в оренду земельної ділянки по  

вул. Соборній, 13-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1549. 



46 
 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1549 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1577 “Про передачу ТОВ ‟Задор” в оренду 

земельної ділянки по вул. Соборній, 13-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Башмаченкову Ю.А. в оренду земельної ділянки по  

вул. Євгена Тельнова, 4-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1566. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1566 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1578 “Про передачу Башмаченкову Ю.А. в 

оренду земельної ділянки по вул. Євгена Тельнова, 4-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟Кіровоградський керамзитовий завод” договору 

оренди землі по вул. Першій Виставковій, 31-б, смт Нове”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1474. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 25 років. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1474 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 
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екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1579 “Про поновлення ТОВ ‟Кіровоградський 

керамзитовий завод” договору оренди землі по вул. Першій  

Виставковій, 31-б, смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Філіп’євій М.С. договору оренди землі по  

вул. Євгена Тельнова, 2-г”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1492. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1492 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1580 “Про поновлення ФОП Філіп’євій М.С. 

договору оренди землі по вул. Євгена Тельнова, 2-г” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТДВ ‟Машинобудівний завод ‟Коліймаш” договору оренди 

землі по вул. Першій Виставковій, 41, смт Нове”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1512. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 15 років. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1512 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 
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екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1581 “Про поновлення ТДВ ‟Машинобудівний 

завод ‟Коліймаш” договору оренди землі по вул. Першій Виставковій, 41, 

смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Закаблуковському С.О. договору оренди землі  

по вул. Нижній П’ятихатській, 5”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1513. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1513 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1582 “Про поновлення Закаблуковському С.О. 

договору оренди землі по вул. Нижній П’ятихатській, 5” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Афанасьєвій С.О. договорів оренди землі по  

просп. Європейському, 39”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1514. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1514 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності та рішення міської ради 
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№ 1556 “Про перейменування вулиць, провулків, тупиків”. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1583 “Про поновлення Афанасьєвій С.О. 

договорів оренди землі по просп. Європейському, 39” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Щербак Л.О. договору оренди землі по вул. Євгена Тельнова 

(на зупинці міського транспорту ‟Колгоспний ринок”)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1515. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності порушила питання щодо необхідності перейменування 

назв зупинок громадського транспорту у місті.  

Відповіла на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”) 

стосовно стану тимчасової споруди, розташованої на зупинці міського 

транспорту ‟Колгоспний ринок”. Пояснила, що постійна комісія міської ради 

з питань екології, земельних відносин та комунальної власності в ході 

вивчення питань щодо поновлення договорів оренди земельних ділянок 

розглядає нещодавно зроблені фото об’єктів та споруд, розташованих на них. 

Якщо споруда знаходиться в неприйнятному стані, то на засідання комісії 

запрошується заявник для вирішення питання по суті. Потім приймається 

відповідне рішення. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1515 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 
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екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟Українсько-Польський ліцей  

імені Кароля Шимановського” договору оренди землі по  

вул. Полтавській, 40”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1517. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1517 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1584 “Про поновлення ТОВ ‟Українсько-

Польський ліцей імені Кароля Шимановського” договору оренди землі  

по вул. Полтавській, 40” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Сабадиру Б.М. договору оренди землі  

по пров. Сухомлинського, 30”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1518. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1518 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1585 “Про поновлення ФОП Сабадиру Б.М. 

договору оренди землі по пров. Сухомлинського, 30” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ПП ‟Інсер” договору оренди землі по  

вул. Космонавта Попова (біля ринку)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1522. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1522 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 18, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 7. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Мартиновій Л.М. договору оренди землі по  

бульвару Студентському, 7”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1550. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1550 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1586 “Про поновлення Мартиновій Л.М. 

договору оренди землі по бульвару Студентському, 7” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Мартиновій Л.М. договору оренди землі по  

вул. Яновського, 155”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1551. 

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії “Всеукраїнське об’єднання “Батьківщина”) поінформував 

щодо поновлення договору оренди земельної ділянки, зазначеної у проєкті 

рішення. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще питання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1551 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Охрименко Н.В. договору оренди землі по  

вул. Героїв України, 28-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1567. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1567 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Кравченку Д.Ю. договору оренди землі по  

вул. Соборній, 26-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1581. 
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Шановні колеги! 

Якщо у вас виникають сумніви щодо проєктів рішень, які розглядаються, 

ставте запитання. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії “Всеукраїнське об’єднання “Батьківщина”) щодо об’єкта 

нерухомого майна, розташованого на земельній ділянці.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1581 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1587 “Про поновлення Кравченку Д.Ю. 

договору оренди землі по вул. Соборній, 26-а” (додається).  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності звернулась з проханням повернутися до голосування 

відносно непідтриманих питань – проєкти рішень за реєстраційними 

номерами 1515, 1522, 1551, 1567.   

Відзначила, що поновлення договорів оренди є дуже важливими 

питаннями, оскільки забезпечують надходження до бюджету міської 

територіальної громади. Наголосила, що всі моменти, які викликають 

сумніви, можна обговорити.  

 

Лунгол Р.С. поінформував відносно розгляду питань щодо поновлення 

договорів оренди сформованих земельних ділянок, які знаходяться під 

багатоквартирними житловими будинками. Також пояснив, що на адресу 

Кропивницької міської ради звертаються заявники стосовно припинення 

таких договорів оренди, але питання не виносяться на розгляд міської ради, 

оскільки це зменшить надходження до бюджету міської територіальної 

громади. Відповідно до земельного законодавства України будівництво на 

прибудинкових територіях заборонено.  
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Рубан В.В., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

“ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), звернувся до депутатів з пропозицією 

підтримати проєкт рішення міської ради за реєстраційним № 1515. 

 

Цертій О.М. пояснив, що в місті є засилля тимчасових споруд, багато з 

них встановлені незаконно. Відзначив, що під тимчасові споруди, які вже 

мають паспорти прив’язки, заявники намагаються продовжити договори 

оренди землі, щоб отримати право збудувати на земельній ділянці 

повноцінний об’єкт нерухомого майна. Звернув увагу, що тимчасова споруда 

не є об’єктом нерухомого майна, під який може виділятися земельна ділянка. 

Для цього передбачені спеціальні процедури: аукціон, земельні торги тощо.  

Висловив свою позицію, що під багатоквартирними житловими 

будинками земля не може бути в оренді. Закликав депутатів бути 

послідовними у своїх діях та приймати рішення, направлені на усунення 

такого явища, як незаконне встановлення у місті тимчасових споруд.   

 

Яремчук В.С. надала коментар щодо проєктів рішень, які не набрали 

необхідної кількості голосів. Звернула увагу, що одне з чотирьох питань 

стосується поновлення договору оренди землі, на якій розміщена 

автомобільна стоянка, друге питання стосується тимчасової споруди на 

земельній ділянці, яка має цільове призначення під розміщення торговельного 

кіоску. Висловила думку щодо відведення в оренду земельних ділянок під 

багатоквартирними житловими будинками. Пояснила, що у випадку, якщо 

міська рада не поновлюватиме договори оренди таких земельних ділянок, 

бюджет міської територіальної громади недоотримуватиме значну суму 

коштів. Закликала бути послідовними, дотримуватися єдиної, а не вибіркової 

позиції у цьому питанні. 

 

Лунгол Р.С. на зауваження депутата Цертія О.М. пояснив вимоги 

чинного законодавства щодо встановлення тимчасових споруд в охоронних 

зонах. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію депутатки Яремчук В.С. повернутися 

до голосування щодо проєкту рішення за реєстраційним № 1515. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 1, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію депутатки Яремчук В.С. повернутися 

до голосування щодо проєкту рішення за реєстраційним № 1522. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 2, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію депутатки Яремчук В.С. повернутися 

до голосування щодо проєкту рішення за реєстраційним № 1551. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 18, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 3, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію депутатки Яремчук В.С. повернутися 

до голосування щодо проєкту рішення за реєстраційним № 1567. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КНП ‟Центр первинної медико-санітарної допомоги № 2  

м. Кропивницького” Кропивницької міської ради” дозволу на розроблення 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Космонавта Попова, 9-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1478 

(доопрацьований). 

Чи  є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1478 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1588 “Про надання КНП ‟Центр первинної 

медико-санітарної допомоги № 2 м. Кропивницького” Кропивницької 

міської ради” дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель по вул. Космонавта Попова, 9-б” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Кіровоградському обласному краєзнавчому музею дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки по вул. Пашутінській, 39”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1479 (доопрацьований). 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1479 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1589 “Про надання Кіровоградському 

обласному краєзнавчому музею дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки по вул. Пашутінській, 39” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Виконавчому комітету Подільської районної у місті 

Кропивницькому ради дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки між вулицями Чугуєвською та Олімпійською”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1529. 
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Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1529 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1590 “Про надання Виконавчому комітету 

Подільської районної у місті Кропивницькому ради дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

між вулицями Чугуєвською та Олімпійською” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки між 

вул. Полтавською та вул. Євгена Маланюка”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1578. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності поінформувала, що протягом останніх трьох років 

міською радою прийнято близько 15 аналогічних рішень, але жодного проєкту 

землеустрою на затвердження не надходило. 

 

Колюка О.С.: 

Романе Станіславовичу! 

Підготуйте інформацію щодо кількості, наданих дозволів  

КП “Благоустрій” Кропивницької міської ради” на розроблення проєктів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок за 2021-2022 роки. Вкажіть 

причини, чому не розробляються проєкти землеустрою.  

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1578 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1591 “Про надання КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки між вул. Полтавською та 

вул. Євгена Маланюка” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Комунальній установі ‟Кропивницький міський територіальний 

центр соціального обслуговування (надання соціальних послуг)” 

Кропивницької міської ради” дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки по 

вул. Кропивницького, 106”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1577. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1577 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1592 “Про надання Комунальній установі 

‟Кропивницький міський територіальний центр соціального 

обслуговування (надання соціальних послуг)” Кропивницької міської 

ради” дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою  

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки по  

вул. Кропивницького, 106” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ДОШКІЛЬНОМУ НАВЧАЛЬНОМУ ЗАКЛАДУ  

(ЯСЛА-САДОК) № 16 ‟ДРУЖБА” у постійне користування земельної ділянки 

по вул. Металургів, 34-а, смт Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1459. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1459 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1593 “Про передачу ДОШКІЛЬНОМУ 

НАВЧАЛЬНОМУ ЗАКЛАДУ (ЯСЛА-САДОК) № 16 ‟ДРУЖБА”  

у постійне користування земельної ділянки по вул. Металургів, 34-а, 

смт Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ГУНП в Кіровоградській області проєкту землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок по вул. Першій Виставковій”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1527 (доопрацьований). 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1527 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1594 “Про затвердження ГУНП в 

Кіровоградській області проєкту землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок по вул. Першій Виставковій” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟Усмішка” технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) по вул. Космонавта Попова, 24-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1274. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1274 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1595 “Про затвердження ТОВ ‟Усмішка” 

технічної документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 
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меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по  

вул. Космонавта Попова, 24-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження КООПЕРАТИВУ ‟АВТОЛЮБИТЕЛЬ № 5” технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) по вул. Автолюбителів, 8”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1180 (доопрацьований). 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1180 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1596 “Про затвердження КООПЕРАТИВУ 

‟АВТОЛЮБИТЕЛЬ № 5” технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі  

(на місцевості) по вул. Автолюбителів, 8” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Управління будинками Кропивницької міської ради” у 

постійне користування земельної ділянки по вул. Архітектора  

Паученка, 41/26”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1579. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1579 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1597 “Про передачу КП ‟Управління 

будинками Кропивницької міської ради” у постійне користування 

земельної ділянки по вул. Архітектора Паученка, 41/26” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельних ділянок по місту Кропивницькому”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1575. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1575 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1598 “Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне користування земельних ділянок 

по місту Кропивницькому” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу з комунальної в державну власність земельних ділянок”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1480. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1480 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1599 “Про передачу з комунальної в державну 

власність земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу з комунальної в державну власність земельних ділянок, які 

перебувають у постійному користуванні УСБУ в Кіровоградській області”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1576. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1576 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1600 “Про передачу з комунальної в державну 

власність земельних ділянок, які перебувають у постійному користуванні 

УСБУ в Кіровоградській області” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Ярошенку О.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по 

вул. Петра Григоренка, 2”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1427. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1427 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято.  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟КРЕАТИВНА КУХНЯ 2” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Володимира Панченка, 7/17”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1519. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1519 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 15, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 11. 

Не прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Будьте уважніші при голосуванні.  

Запитання від депутатів не надходять, але рішення не приймаються.  

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ЕЛІТ БУД ТЕХНОЛОГІЇ” дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Юрія Липи, 2-г”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1569. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1569 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Федорченку А.М. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по 

вул. Василя Нікітіна, 23-д”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1496. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1496 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Насипайку О.І. та Насипайко І.О. проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по 

вул. Січовій, 29/2”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1460. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1460 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1601 “Про затвердження Насипайку О.І. та 

Насипайко І.О. проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Січовій, 29/2” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Данилку А.І. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Гранітній, 17”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1461. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1461 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1602 “Про затвердження Данилку А.І. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Гранітній, 17” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Щуцькій О.В. та Щуцькому Д.Є. проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення на 

перехресті вулиць Сергія Сєнчева та Джерельної (Родникової)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1462. 

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Цертія О.М. (голови фракції 

“Всеукраїнське об’єднання “Батьківщина”) щодо відповідності зазначеного у 

проєкті рішення цільового призначення земельної ділянки Плану зонування 

території міста Кропивницького.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1462 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1603 “Про затвердження Щуцькій О.В. та 

Щуцькому Д.Є. проєкту землеустрою щодо відведення земельної  

ділянки шляхом зміни цільового призначення на перехресті  

вулиць Сергія Сєнчева та Джерельної (Родникової)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Драчу О.В. та Драч Т.В. проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Чехова, 17”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1262. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1262 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1604 “Про затвердження Драчу О.В. та  

Драч Т.В. проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Чехова, 17” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Самодіну М.В. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Експериментальному”. Проєкт рішення за реєстраційним № 4094. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 4094 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

 

 



66 
 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1605 “Про затвердження Самодіну М.В. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по пров. Експериментальному” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Укрсфера” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Преображенській (Центральний сквер)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1524. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1524 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1606 “Про надання ТОВ ‟Укрсфера” дозволу 

на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Преображенській (Центральний сквер)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Яровому А.І. дозволу на розроблення технічної  

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Великій Перспективній, 38/33”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1523. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1523 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1607 “Про надання Яровому А.І. дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земель по вул. Великій Перспективній, 38/33” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟Балтимор” дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по  

вул. Великій Перспективній (біля ресторану ‟Київ”)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1281. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1281 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1608 “Про надання ПП ‟Балтимор” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок по вул. Великій Перспективній (біля 

ресторану ‟Київ”)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ДНК ГРУПП” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об'єднання земельних ділянок по 

вул. Степняка-Кравчинського, 33”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1587. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1587 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1609 “Про надання ТОВ ‟ДНК ГРУПП” 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою  

щодо поділу та об'єднання земельних ділянок по  

вул. Степняка-Кравчинського, 33” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання комунальному некомерційному підприємству ‟Обласна 

клінічна дитяча лікарня Кіровоградської обласної ради” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки по вул. Преображенській, 79/35”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1506. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1506 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1610 “Про надання комунальному 

некомерційному підприємству ‟Обласна клінічна дитяча лікарня  

Кіровоградської обласної ради” дозволу на розроблення технічної  

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки  

по вул. Преображенській, 79/35” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Макаренку С.С. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Пацаєва (біля магазину ‟Анталія”)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1469. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1469 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1611 “Про продаж Макаренку С.С. земельної 

ділянки несільськогосподарського призначення по вул. Пацаєва (біля 

магазину ‟Анталія”)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Новікову К.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Вокзальній, 14-б”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1470. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1470 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Новікову К.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Волкова, 11-г”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1471. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1471 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1084 (доопрацьований). 

 

Лунгол Р.С. пояснив підстави щодо підготовки проєкту рішення № 1084 

(доопрацьований). 

 

Колюка О.С.: 
Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1084 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1612 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1162 (доопрацьований). 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1162 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1504. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1504 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1613 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1505. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1505 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1614 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 18.12.2019 № 3070”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1481. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1481 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Є ряд питань без зауважень, які не набрали необхідної кількості голосів, 

в тому числі питання “Про внесення змін до рішення міської ради  

від 18.12.2019 № 3070” щодо надання Центральноукраїнському державному 

університету імені Володимира Винниченка дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо .відведення земельної ділянки. 

 

Шамардін О.С., депутат міської ради (голова фракції Політичної партії 

‟Рідне місто”), запропонував повернутися до розгляду питань за 

порядковими номерами 100, 101, 106 (проєкти рішень за реєстраційними 

номерами 1470, 1471, 1481).  
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Відзначив, що від постійної комісії міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності не надходило зауважень 

відносно цих питань. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), звернула 

увагу депутатів, що проєкт рішення за реєстраційним № 1162 також не 

набрав необхідної кількості голосів. Запропонувала повернутися до його 

розгляду. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися, щоб перевірити наявність кворуму. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Зареєструвалося 24 депутати, відсутні 19. Кворум, необхідний для 

прийняття рішень, є. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), поінформувала, що в сесійній залі 

присутні представники Центральноукраїнського державного університету 

імені Володимира Винниченка, які можуть пояснити, що проєкт рішення за 

реєстраційним № 1481 “Про внесення змін до рішення міської ради  

від 18.12.2019 № 3070” – це технічне питання, пов’язане зі зміною назви 

закладу.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

У сесійній залі присутні представники Центральноукраїнського 

державного університету імені Володимира Винниченка, які можуть 

відповісти на всі запитання.  

 

Лунгол Р.С. пояснив, що проєкт рішення за реєстраційним № 1481 

підготовлений у зв’язку зі зміною назви “Центральноукраїнський державний 

педагогічний університет імені Володимира Винниченка” на 

“Центральноукраїнський державний університет імені Володимира 

Винниченка”. 
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Колюка О.С.: 

Це суто технічне питання. 

Є пропозиція повернутися до голосування щодо проєкту рішення за 

реєстраційним № 1481. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція від депутатів повторно проголосувати за 

повернення до голосування відносно питання “Про внесення змін до рішення 

міської ради від 18.12.2019 № 3070”, проєкт рішення за реєстраційним № 1481.  

Прошу депутатів бути уважнішими під час голосування.  

Ставлю на голосування пропозицію повернутися до голосування щодо 

проєкту рішення за реєстраційним № 1481. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1481 

“Про внесення змін до рішення міської ради від 18.12.2019 № 3070” за основу 

і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1615 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 18.12.2019 № 3070” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутата Шамардіна О.С. повернутися до 

голосування щодо питання “Про продаж Новікову К.В. земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення по вул. Волкова, 11-г”, проєкт рішення 

за реєстраційним № 1471.  

Чи є запитання, зауваження щодо проєкту рішення № 1471?  
 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”) пояснив, 

що зазначена у проєкті рішення земельна ділянка знаходиться в оренді у 

заявника. Враховуючи розташування на ній майна – магазину, заявник звернуся 

щодо викупу цієї земельної ділянки. 

 

Колюка О.С.: 
Хто за те, щоб повернутися до голосування відносно проєкту рішення за  

реєстраційним № 1471, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 18, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 4. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Наступна пропозиція депутата Шамардіна О.С. – повернутися до 

голосування відносно питання “Про продаж Новікову К.В. земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення по вул. Вокзальній, 14-б”, проєкт 

рішення за реєстраційним № 1470.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Рубана В.В. (фракція 

Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”) щодо нерухомого 

майна та цільового призначення земельної ділянки, зазначеної у проєкті 

рішення.  

 

Колюка О.С.: 
Хто за те, щоб повернутися до голосування відносно проєкту рішення за 

реєстраційним № 1470, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 18, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 3, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

повернутися до голосування відносно питання “Про відмову у наданні 

дозволів на відведення земельних ділянок”, проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1162 (доопрацьований).  

Аналогічні за змістом проєкти рішень сьогодні були підтримані 

депутатами. 

Чи потрібні роз’яснення по суті проєкту рішення? Ні. 

Чи є запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Хто за те, щоб повернутися до голосування відносно проєкту рішення за  

реєстраційним № 1162 (доопрацьований), прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Розглядаємо питання “Про відмову у наданні дозволів на відведення 

земельних ділянок”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1162 

(доопрацьований). 

Хто за те, щоб прийняти проєкт рішення № 1162 (доопрацьований) за 

основу і в цілому, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1616 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”?  

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), звернулась з 

проханням доручити виконавчим органам міської ради вирішити питання 

щодо демонтажу вивісок на торговельних об’єктах та інших закладах у 

місті, які порушують вимоги Закону України ‟Про забезпечення 
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функціонування української мови як державної”. Особливу увагу звернути на 

продемонстрований депутаткою Яремчук В.С. під час оголошення нею 

депутатського запиту торговельний об’єкт ‟Чайная”, встановлений біля 

Свято-Єлисаветинського чоловічого монастиря Української Православної 

Церкви (московського патріархату). 

 

Колюка О.С. прокоментував, що виконавчими органами міської  

ради вже опрацьовується аналогічне за змістом звернення депутатки  

Ковальової-Алокілі О.А.  

Доручив департаменту з питань економічного розвитку спільно з 

управлінням містобудування та архітектури міської ради провести роботу 

щодо виявлення у місті вивісок з назвами, які суперечать вимогам Закону 

України ‟Про забезпечення функціонування української мови як державної”, 

та вжити відповідних заходів. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги! 

Всі питання, включені до порядку денного дев’ятої сесії Кропивницької 

міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити дванадцяте засідання дев’ятої сесії. Сесію не 

закриваємо. Про дату та час проведення наступного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь. 

Дякую усім за оперативну та конструктивну роботу! 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 


